
 

 

Referat - Møde i Gislinge Lauget 

onsdag den 2/11-2022  

Dagsorden. 

1) vælg af referent. Claus Petersen 

2) godkendelse af referat fra sidst. Det blev godkendt.  

3) Juletræ/tænding. Der blev evalueret juletræs lys vi blev enige om donere 250 kr til børnehaven 

grundet de høje energipriser. Inge, Birthe og Claus planlægger juletræstændingen.  

4) evaluering af lokalfora møde 5/10-2022. Thomas og Claus deltog i mødet der handlede om 

samarbejde mellem lokalfora og politikere, og politikerne var optaget af vores multiforum projekt 

så det var rart og høre.  

5) Multiforum. Thomas Wulff, Claus Petersen og Pernille Nielsen havde møde med Brian Ahlquist 

fra kommunen og det var et interessant møde, hvor vi fik tips og gode ideer og blev gjort obs på at 

tænke byggeriet så bæredygtigt som overhovedet muligt. Tips til ordlyd: Bygget med fortidens 

mursten til fremtidens fælleskaber.  

Vi blev opfordret til at tage kontakt til Niels Henningsen som måske kunne hjælpe med at kigge ind 

i projektet med bæredygtighed.  

Vi ansøger nu også om de 30000 kr til at få tegningerne gjort bæredygtige. 

John Harphøt lokal politiker kunne godt tænke sig og hilse på de lokale i Gislinge samt se 

faciliteterne.   

 

 



 

6) skaterbane. Afventer om den er lavet. 

7) indkomne forslag. Ingen forslag modtaget. 

8) evt.  

Simon der er pressekonsulent og taleskriver på Holbæk kommune har haft skrevet til Thomas og 

spurgte om de meste interessante ting/værdier ved Gislinge. Thomas svarede retur med de lokale 

forretninger og det trygge miljø samt sammenholdet som for eksempel, når der er kamp på 

boldbanen.   

Holbæk kommune har bevilliget 300000 til 4 ungdomsklubber/lokal fora/ idræts foreninger i 

Holbæk kommune dette er dog ikke helt klarlagt helt endnu. Kommer som punkt til evaluering på 

næste laug møde 

9) næste møde. 8/12-2022 kl 1900 

 


